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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2024-05-22. Möte 5 
 

Närvarande: Inga-Lill Junedahl, Yvonne Backman, Birgitta Emmesjö-Johansson, 

Thomas Larsson, Gunvie Thulin, Kerstin Johannesen och Erik Waldenström. 
 

1.  Mötets öppnande 

Inga-Lill öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 

2.  Val av justeringsperson 

Birgitta Emmesjö-Johansson utsågs till justerare. 
 

3.  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med följande tillägg: Övriga frågor från några 

styelsemedlemmar. 
 

4.  Föregående protokoll / Erik 

Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 

5.  Ekonomi / Thomas 

Föreningens tillgångar är i kassa 2 753 kronor, på bank 18 441 kronor och på 

placeringskonto 51 728 kronor. 

 

6.  Aktiviteter – genomförda och kommande 

 

Aftaskaffe / Utflykter följande datum kl. 14.00 på Allaktivitetshuset, om inte 

annat anges. 

Hälsovandringen 21 maj på Vintertorpet var en uppskattad aktivitet. 
 

• 2 juni, aftaskaffe byts mot säsongsavslutning i Rottneros Park  kl. 10.00, 

med guidning och kaffe. Kostnad 140 kronor. 

Mail skickades ut i slutet av vecka 20. Anmälan senast den 29 maj till 

Birgitta. 

  

7.  Aktuella äldrefrågor 

Kerstin informerade att Socialtjänsten kommer att förändra matdistributionen.  

Styrelsen beslöt att Kristina och Brita bör deltaga när Socialtjänsten presenterar 

informationen. 

Styrelsen var överens om att Kristina och Brita bör bjudas in till något 

styrelsemöte, för att informera styrelsen om frågor som kommer upp i KPR. 

 

8.  Övriga frågor 

James Montgomery har ställt frågan genom Thomas Palmgren, vad SPF:s 

styrelse anser att ”Mediateket” bör användas till. Styrelsen hade inget förslag. 

men ansåg att det bör användas för sammankomster mot betalning, för att få 

framtida inkomster. 
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Tidigare har Bosse Gunnarsson varit ”Digitaliseringsombud”. Eftersom han 

avgått ur styrelsen bör en ny person utses. Denna nya person skall registreras i 

SPF;s Medlemsregister. 
 

Vad ska vi göra med de datorer styrelsen köpt in för det genomförda 

Leaderprojektet? 
 

Det fattas en person i valberedningen. Styrelsen föreslog att vi frågar Bosse 

Gunnarsson, om han vill åta sig att ingå i valberedningen. 

 

9.  Mötets avslutande inklusive nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 5 juni klockan 10.00 hemma hos Inga-Lill i 

Askersby. 

Mötet avslutades med en gemytlig kaffestund. 
 

 

 

 

…………………………………………………    ……………………………………………. 

Ordförande Inga-Lill Junedahl                     Sekreterare Erik Waldenström 

 

 

 

………………………………………………… 

Justerare Birgitta Emmesjö-Johansson 

 

 

 

 

 


